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Skrivelse

Ungdomarna i Annedal och i Bromma

Under senare år har det byggts mycket i Bromma och antalet invånare har då ökat. Vi kan 
med stor oro se att stadsdelen inte har hunnit med att, i samma takt, säkerställa lokaler för 
förskolor, skolor, möteslokaler/träffpunkter mm detta gäller inte minst Annedal i Mariehäll 
där antalet barn och ungdomar ökat kraftigt. Området saknar idag helt fungerande 
mötesplatser för ungdomar.

Vi känner en stor oro för hur stadsdelen ska kunna säkerställa tillgången till dessa viktiga 
mötesplatser och med anledning av detta vill vi att förvaltningen tar fram en handlingsplan för 
hur man ska kunna säkerställa tillgången till naturliga och lättillgängliga mötesplatser.

Idag finns det endast en ungdomsgård i Bromma och den ligger i Blackeberg. I och med 
framtida byggplaner finns risk för att även denna drabbas av nedläggning.

Därför vill vi:

- att förvaltningen tar fram en handlingsplan för hur man ska kunna säkerställa 
tillgången till naturliga och lättillgängliga mötesplatser i Bromma.

- att förvaltningen säkerställer att verksamheten vid ungdomsgården i Blackeberg blir 
kvar i Blackeberg efter att man flyttat ut från de befintliga lokalerna.  

- att förvaltningen arbetar fram ett förslag till ”ett ungdomens hus” i Annedal. I ett 
sådant hus skulle man kunna bedriva en bred verksamhet som kan nå ut till flertalet 
ungdomar med varierande intressen. Det kan exempelvis vara dans, pingis, biljard, 
brädspel, musik med studio, café-verksamhet osv.
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